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Protokół LII/22 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 24 października 2022 r. 

 

Obrady odbyły się w trybie zdalnym w sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej 

w Kielcach. Z uwagi na stan zagrożenia epidemiologicznego przestrzegano zaleceń 

dotyczących zachowania dystansu oraz udostępniania środków antyseptyki osobistej. 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku, Andrzej Pruś. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10:10 i trwały do godz. 14:00.  

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwali: mec. Beata Cedro-Łosak oraz mec. Cezary 

Sobura. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie LII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego 

Sejmiku – Pana Andrzeja Prusia.  

2. Stwierdzenie kworum.  

3. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji.  

4. Wybór sekretarzy obrad.  

5. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Pana Andrzeja Malca 

na oddanie w najem, w trybie bezprzetargowym, na okres 5 lat, części nieruchomości zajętej 

pod lotnisko w Masłowie k/Kielc:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Tomasza Jamki,  

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia,  

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń,  

d) dyskusja,  

e) głosowanie uchwały.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy części nieruchomości o powierzchni 12,29 m² 

w obrębie stacji paliw położonej na lotnisku w Masłowie Pierwszym z firmą Mieleckie 

Zakłady Lotnicze spółka z o.o. w Mielcu do dnia 30.09.2032 r.:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Tomasza Jamki,  

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą– wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia,  

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń,  

d) dyskusja,  

e) głosowanie uchwały.  



str. 2 
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, 

nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie 

Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Bałtów, jako działka 

nr 858/5 o pow. 0,0212 ha:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy,  

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia,  

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń,  

d) dyskusja,  

e) głosowanie uchwały.   

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej 

do przeprowadzania postępowania konkursowego na stanowisko kierownika Regionalnego 

Centrum Naukowo-Technologicznego w Podzamczu:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałka Województwa Pana 

Marka Bogusławskiego,  

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony,  

c) dyskusja,  

d) głosowanie uchwały.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez 

Województwo Świętokrzyskie do Spółki „Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. z siedzibą 

w Busku-Zdroju wkładu pieniężnego na pokrycie nowych akcji, obejmowanych 

w podwyższonym kapitale zakładowym tej Spółki:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa Pana 

Andrzeja Bętkowskiego,  

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą - wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia,  

c) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony,  

d) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń,  

e) dyskusja,  

f) głosowanie uchwały.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 2040:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii 

Fidzińskiej- Dziurzyńskiej,  

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń,  

c) dyskusja,  

d) głosowanie uchwały.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2022 rok:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii 

Fidzińskiej- Dziurzyńskiej,  
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b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń,  

c) dyskusja,  

d) głosowanie uchwały.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Banku 

Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 

województwa świętokrzyskiego w latach 2023-2024:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Mari 

Fidzińskiej- Dziurzyńskiej,  

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń,  

c) dyskusja,  

d) głosowanie uchwały.  

14. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego w roku szkolnym 2021/2022.  

15. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych za 2021 r.:  

a) wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku Pana Andrzeja Prusia,  

b) wystąpienie Marszałka Województwa Pana Andrzeja Bętkowskiego.  

16. Interpelacje i zapytania.  

17. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między 

sesjami.  

18. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami.  

19. Sprawy różne.  

20. Zamknięcie LII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.  

 

Stosownie do rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679  

z 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani z komunikatem, że przebieg obrad będzie 

transmitowany on-line na stronie internetowej Województwa Świętokrzyskiego.   

 

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi osób uczestniczących w sesji 

Sejmiku wraz z ich transkrypcją jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej oraz 

na stronie samorządu województwa pod linkiem: 

https://www.swietokrzyskie.pro 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku otworzył obrady LII sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

Następnie powitał radnych zgodnie z załączoną listą obecności ( zał. nr 1), Zarząd 

Województwa na czele z Andrzejem Bętkowskim Marszałkiem Województwa, Panią 

https://www.swietokrzyskie.pro/
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Skarbnik, Marię Fidzińską-Dziurzyńską, dyrektorów Departamentów Urzędu 

i pracowników Marszałkowskiego oraz wszystkich, którzy śledzili obrady poprzez stronę 

internetową Województwa. (zał. nr 2 i 3).  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych, o zalogowanie się do systemu eSesja oraz 

otwarcie zakładki z LII sesją. 

 

Sprawdzanie kworum, zgłaszanie się do dyskusji, zgłaszanie wniosków oraz głosowania 

odbywało się wyłącznie w systemie eSesja, zaś głos w dyskusji radni zabierali w momencie 

udzielenia go przez prowadzącego obrady.  

 

W związku ze statutowym wymogiem dot. formy pisemnej, radni uczestniczący w sesji zdalnie 

przesyłali na adres mailowy sekretariatu Kancelarii Sejmiku: sekr.ks@sejmik.kielce.pl. 

ewentualne projekty uchwał zgłoszone przy wniosku o rozszerzenie porządku obrad, poprawki 

do projektów uchwał oraz zapytania i interpelacje. Radni obecni na miejscu składali 

je bezpośrednio do prowadzącego obrady.  

 

Ad 2.  

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej 

podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane było kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że za pośrednictwem systemu eSesja otrzymali radni 

w statutowym terminie porządek obrad.  

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad? 

 

Wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 4.  

Na sekretarzy obrad Przewodniczący Sejmiku zaproponował kandydatury radnych: Tadeusza 

Kowalczyka oraz Leszka Wawrzyły. 

 

Następnie zapytał, czy kandydaci wyrażają zgodę? 

Radni wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej 

podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane było kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W dalszej kolejności poddał pod głosowanie wybór sekretarzy obrad w osobach radnych: 

Tadeusza Kowalczyka oraz Leszka Wawrzyły. Zapytał, kto z radnych jest za powołaniem 

sekretarzy, kto jest przeciwny, kto się wstrzymał od głosowania. 
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Przewodniczący Sejmiku stwierdził, że Sejmik dokonał wyboru sekretarzy obrad 

jednogłośnie tj. 27 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad 5.  

Z uwagi na brak wniosków, głosowań nie przeprowadzono. 

 

Ad 6 i 7. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 6 i 7 z porządku 

obrad mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

 - wyrażenia zgody dla Pana Andrzeja Malca na oddanie w najem, w trybie bezprzetargowym, 

na okres 5 lat, części nieruchomości zajętej pod lotnisko w Masłowie k/Kielc (zał. nr 5), 

- wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy części 

nieruchomości o powierzchni 12,29 m² w obrębie stacji paliw położonej na lotnisku 

w Masłowie Pierwszym z firmą Mieleckie Zakłady Lotnicze spółka z o.o. w Mielcu do dnia 

30.09.2032 r. (zał. nr 6). 

 

Tomasz Jamka Członek Zarządu Województwa przedstawił ww. projekty uchwał, 

a następnie wniósł o przyjęcie ich przez Sejmik.  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji zostały złożone pozytywne opinie 

Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą oraz Komisji Budżetu 

i Finansów w sprawie ww. projektów uchwał (Opinie Nr 114/22 i 115/22, oraz 272/22 i 273/22 

stanowią zał. nr: 7, 8, 9 i 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję do ww. punktów porządku obrad. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Arkadiusz Bąk, Tomasz Jamka Członek Zarządu, radna 

Agnieszka Buras. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w podstawach prawnych uchwał podejmowanych   

na dzisiejszej sesji (od pkt. 6 do 13) zajdzie potrzeba dokonania korekty redakcyjnej polegającej 

na aktualizacji numeru dziennika ustaw, w którym opublikowany jest tekst jednolity ustawy 

o samorządzie województwa – w miejsce „Dz.U. z 2022r. poz. 547 z późniejszymi 

zmianami”  będzie zapis:  „Dz.U. z 2022r. poz. 2094”. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Pana 

Andrzeja Malca na oddanie w najem, w trybie bezprzetargowym, na okres 5 lat, części 

nieruchomości zajętej pod lotnisko w Masłowie k/Kielc. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LII/624/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 28 głosami „za” i stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

  

W dalszej części Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy części 

nieruchomości o powierzchni 12,29 m² w obrębie stacji paliw położonej na lotnisku 

w Masłowie Pierwszym z firmą Mieleckie Zakłady Lotnicze spółka z o.o. w Mielcu do dnia 

30.09.2032r. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LII/625/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 28 głosami „za” i stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad 8. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, 

nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie 

Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Bałtów, jako działka nr 858/5 

o pow. 0,0212 ha (zał. nr 15). 

 

Marek Jońca Członek Zarządu Województwa przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie 

wniósł o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji zostały złożone pozytywne opinie 

Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą oraz Komisji Budżetu 

i Finansów w sprawie ww. projektu uchwały (Opinie Nr 112/22, oraz 271/22 stanowią zał. nr: 

16 i 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Grzegorz Świercz, Tomasz Jamka Członek Zarządu, radny 

Arkadiusz Bąk, radny Marek Strzała, radny Janusz Koza, radna Agnieszka Buras, Marek 

Jońca Członek Zarządu. 
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Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, 

w drodze przetargu, nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w gminie Bałtów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Bałtów, 

jako działka nr 858/5 o pow. 0,0212 ha. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto 

jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LII/626/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 20 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciwnych” oraz 3 głosach „wstrzymujących się” 

i stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

  

Ad 9. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej 

do przeprowadzania postępowania konkursowego na stanowisko kierownika Regionalnego 

Centrum Naukowo-Technologicznego w Podzamczu (zał. nr 20). 

 

Marek Bogusławski Wicemarszałek Województwa przedstawił ww. projekt uchwały, 

a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 117/22 stanowi zał. nr 21 ). 

Jednocześnie przedstawił stanowisko komisji, która to rekomenduje do składu komisji 

konkursowej następujących kandydatów: Andrzeja Bętkowskiego ze wskazaniem 

na Przewodniczącego komisji, Marka Bogusławskiego, Marka Jońcę, Mariusza Bodo 

i Agnieszkę Buras jako przedstawicieli podmiotu tworzącego oraz Bogumiłę Niziołek jako 

przedstawiciela Rady Społecznej. Stanowisko Nr 10/22 Komisji Zdrowia , Polityki Społecznej 

i Spraw Rodziny stanowi zał. nr 22). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Piotr Żołądek, radny Marek Bogusławski Wicemarszałek 

Województwa. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej 

do przeprowadzania postępowania konkursowego na stanowisko kierownika Regionalnego 

Centrum Naukowo-Technologicznego w Podzamczu. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LII/627/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 24 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 23 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad 10.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez 

Województwo Świętokrzyskie do Spółki „Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. z siedzibą w Busku-

Zdroju wkładu pieniężnego na pokrycie nowych akcji, obejmowanych w podwyższonym 

kapitale zakładowym tej Spółki (zał. nr 25). 

 

Andrzej Bętkowski Marszałek Województwa przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie 

wniósł o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 118/22 stanowi zał. nr 26). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji zostały złożone pozytywne opinie 

Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą oraz Komisji Budżetu 

i Finansów w sprawie ww. projektu uchwały (Opinie Nr 113/22, oraz 267/22 stanowią zał. nr: 

27 i 28 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku wspomniał, że zaszła potrzeba dokonania w uchwale korekty 

o charakterze redakcyjnym, polegającej na zastąpieniu omyłkowego wpisu w miejscu daty 

podjęcia uchwały:  „z 28 września 2022 roku” na „24 października 2022 r.”. 
 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Andrzej Swajda, radny Arkadiusz Bąk, radna Agata 

Binkowska, radny Leszek Wawrzyła, radna Jolanta Tyjas, radny Grzegorz Świercz, radny 

Janusz Koza, radny Marek Strzała Wiceprzewodniczący Sejmiku, radny Grzegorz 

Gałuszka, Andrzej Bętkowski Marszałek Województwa. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 29 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 

przez Województwo Świętokrzyskie do Spółki „Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. z siedzibą 

w Busku-Zdroju wkładu pieniężnego na pokrycie nowych akcji, obejmowanych 

w podwyższonym kapitale zakładowym tej Spółki. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LII/628/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 29 głosami „za” i stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił 15-to minutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Sejmiku wznowił obrady. 

 

Radny Artur Konarski poinformował, że ze względów technicznych nie mógł wziąć udziału 

w głosowaniu nad projektem uchwały w pkt 10 porządku obrad. Jednocześnie zadeklarował, 

że miał zamiar zagłosować „za”. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że odpowiednie adnotacje znajdą się w protokole. 

 

Ad 11, 12 i 13. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 11, 12 i 13 

z porządku obrad mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 

2040 (zał. nr 31), 

- zmian w budżecie województwa na 2022 rok (zał. nr 32), 

- zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na 

sfinansowanie planowanego deficytu budżetu województwa świętokrzyskiego w latach 2023-

2024 (zał. nr 33). 

 

Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, przedstawiła ww. projekty uchwał, 

a następnie wniosła o przyjęcie ich przez Sejmik. 

  

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji zostały złożone pozytywne opinie 

Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektów uchwał (Opinie Nr 268/22, 269/22 oraz 

270/22 stanowią zał. nr: 34, 35 i 36 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję do 11 punktu porządku obrad. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Marek Strzała, radny Andrzej Swajda. 
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Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 2040 . Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LII/629/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 22 głosami „za”, przy 6 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 37 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję do 12 punktu porządku obrad. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 28 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W dalszej części poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa na 2022 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LII/630/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 21 głosami „za”, przy 6 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 39 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej 

podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane było kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W dalszej kolejności poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetu województwa świętokrzyskiego w latach 2023-2024. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LII/631/22 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 18 głosami „za”, przy 9 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 41 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
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Ad 14. 

Radni otrzymali informację o stanie realizacji zadań oświatowych Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego w roku szkolnym 2021/2022 (zał. nr. 43). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są uwagi do przesłanej „Informacji”?  

 

Z uwagi na brak zgłoszeń Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął 

ww. Informację. 

 

Ad 15.  

Radni otrzymali Informacje o analizie oświadczeń majątkowych za 2021 r. 

 

Przewodniczący Sejmiku przedstawił Informację Przewodniczącego Sejmiku  Województwa 

Świętokrzyskiego o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych Województwa 

Świętokrzyskiego za rok 2021 (zał. nr 44). 

Po przekazaniu radnym analizy oświadczeń majątkowych radnych Województwa 

Świętokrzyskiego za 2021 rok, wpłynęła informacja z II Urzędu Skarbowego w Kielcach 

stwierdzająca nieprawidłowości w dwóch oświadczeniach polegające na: 

- braku określenia, czy wpisana kwota jest przychodem czy dochodem uzyskanym 

z gospodarstwa rolnego oraz wykazania łącznych dochodów z wynagrodzenia ze stosunku 

pracy, umów zlecenia i innych źródeł, zamiast wpisania odrębnych wartości  dla każdego 

z nich  /radny Henryk Milcarz/, 

- niewykazania działki ujętej w ubiegłorocznym oświadczeniu oraz rozbieżności dot. adresu 

i dochodów z diety radnego w stosunku do wykazanych  w zeznaniu podatkowym  PIT  /radny 

Grzegorz Banaś/. 

 

Andrzej Bętkowski Marszałek Województwa przedstawił Informację dla Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

Marszałkowi Województwa Świętokrzyskiego w 2021 i 2022 r. (zał. nr 45). 

 

Ad 16.  

Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych o niezwłoczne przesłanie na adres mailowy 

sekretariatu Kancelarii Sejmiku zgłoszonych interpelacji i zapytań, co pozwoli nadać im bieg 

zgodnie z ustawą o samorządzie województwa. 

 

Radna Jolanta Tyjas złożyła 2 interpelacje w sprawach: 

- wyjaśnień dotyczących odpowiedzi na interpelację dotyczącą Uzdrowiska Busko-Zdrój 

z dnia 27.09.2022 r., 

- konkursu na stanowisko Prezesa Zarządu Spółki Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A., 

oraz 1 zapytanie w sprawie działalności Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Kielcach.                                                                                                                  
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Radny Leszek Wawrzyła złożył 2 interpelacje w sprawach: 

- Planu Inwestycji Spółki Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A. na 2022 r., 

- miejscowości Piaski w gminie Jędrzejów w związku z inwestycjami budowy obwodnicy 

Jędrzejowa. 

 

Ad 17.  

Radni otrzymali Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego 

 w okresie między sesjami (zał.nr 46). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Głos zabierali: radna Agata Binkowska, radna Renata Janik Wicemarszałek Województwa, 

Przewodniczący Sejmiku Andrzej Pruś, radny Andrzej Swajda.  

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższe 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między 

sesjami. 

 

Ad 18.  

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku 

o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami (zał. nr 47). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag.  

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął Informację Przewodniczącego 

i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

 

Ad 19. 

Sprawy różne. 

 

1. Przewodniczący Sejmiku poinformował, że termin kolejnej sesji – zgodnie 

z harmonogramem  to 28 listopada 2022r. Poprzedzą ją posiedzenia Komisji w dniach 21-25 

listopada 2022r. Poprosił radnych o rezerwację ww. terminów w swoich kalendarzach. 

 

2. Przypomniał, że do końca października br. można składać wnioski o przyznanie Odznaki 

Honorowej Województwa Świętokrzyskiego. Poprosił radnych o promocję i zachęcanie 

lokalnych podmiotów do zgłaszania kandydatur.  

 

3. Przewodniczący Sejmiku przypomniał, że w dniu dzisiejszym radni otrzymali imienne listy 

polecone, przesłane do Urzędu Marszałkowskiego w dniu 13 października 2022 roku przez 

Fundację Eko Patrol Dolny Śląsk wskazujące na niedozwolone praktyki podmiotu 

gospodarczego w zakresie zbiórki szkła opakowaniowego w Ostrowcu Świętokrzyskim 
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w latach 2020-2021. Po analizie sprawy przez Departament Środowiska i Gospodarki 

Odpadami Urzędu Marszałkowskiego, Przewodniczący Sejmiku udzielił na niniejsze pismo 

odpowiedzi, w której poinformował o braku uprawnień organu stanowiącego województwa 

do ingerowania w relacje wynikające z umowy na obieranie odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości zawartej pomiędzy gminą a podmiotem gospodarczym, 

wyłonionym w drodze przepisów ustawy o zamówieniach publicznych.    

Zgodnie  z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, kontrolę przestrzegania 

i stosowania przepisów ustawy przez podmioty świadczące takie usługi obowiązany jest 

prowadzić wójt, burmistrz lub prezydent miasta.  

Wobec powyższego stanu faktycznego i prawnego pismo Fundacji zostało przekazane 

Prezydentowi Miasta Ostrowiec Świętokrzyski do wykorzystania przy prowadzeniu ww. 

czynności kontrolnych.  

 

Głos w sprawach różnych zabierali również: radny Paweł Krakowiak, radny Leszek 

Wawrzyła, radny Marek Bogusławski Wicemarszałek Województwa, radny Arkadiusz 

Bąk, radna Jolanta Tyjas, radny Marek Strzała. 

 

Ad 20. 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie LII sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

 

Przewodniczący Sejmiku 

 

         Andrzej Pruś 

 

 

 

     Sekretarze obrad: 

radny Tadeusz Kowalczyk      radny Leszek Wawrzyła 

 
      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządził: 

Robert Świstak 

 


